
Aan het college van Burgemeester en Wethouders van de 
Gemeente Nijkerk

Datum: 30 oktober 2020
Betreft: Schriftelijke vragen handhaving in corona tijd

Geacht college,

Op dit moment beleeft Nederland de tweede golf van de Corona-pandemie. We bevinden ons in een 
uiterst zorgelijke situatie, waarbij steeds afgewogen moet worden wat het effect is van maatregelen 
die de verspreiding van het virus inperken, op ons dagelijkse leven. De impact op de levens van 
mensen is enorm. Denk daarbij aan eenzaamheid en de zorg om schoolachterstand bij jongeren, 
maar vooral ook aan banen die op de tocht staan en de toekomst van bedrijven die onder enorme 
druk staat. Het kabinet kiest er vooralsnog voor om strengere maatregelen in te zetten om het virus 
in te dammen en daarmee een totale lockdown te voorkomen.

Om deze aanpak te laten slagen en erger te voorkomen, is het beslist nodig dat de maatregelen en 
adviezen van de overheid strikt worden opgevolgd. Dat is een kwestie van verantwoordelijkheid 
nemen door iedereen, maar dat lukt lang niet in alle gevallen. Ook in Nijkerk niet. En dan komen we 
op het onderwerp: handhaving.

Van diverse kanten bereiken de VVD-fractie geluiden dat nog steeds samenscholingen en feesten 
plaatsvinden in strijd met de richtlijnen. Zowel op straat als in huiselijke kring. Er worden ons 
incidenten in de openbare ruimte gemeld waarbij de politie is ingeschakeld, personen op heterdaad 
worden betrapt en de politie er toch voor kiest om niet of nauwelijks op te treden. Als concreet 
voorbeeld noemen wij een melding over een nachtelijke samenscholing in het weekend van zeker 
twaalf jongeren op de parkeerplaats naast station Nijkerk. Zij waren daar veelal per auto naartoe 
gekomen, gebruikten lachgas, hielden onvoldoende afstand ten opzichte van elkaar en 
veroorzaakten geluidsoverlast. De gealarmeerde politie zou volgens omwonende langsgereden zijn, 
heeft vanuit de auto kort iets tegen deze jongeren gezegd en reed vervolgens direct weer verder, 
zonder verder handhavend optreden. Dit terwijl er overduidelijk meerdere overtredingen te 
constateren waren.



Daarom stelt de VVD-fractie op grond van artikel 33 van het Reglement van Orde de volgende 
vragen:

1. Bent u bekend met het hiervoor als voorbeeld aangehaalde incident en zo ja, 
onderschrijft u de toedracht?

2. Welke afspraken heeft de burgemeester gemaakt binnen het driehoeksoverleg met 
justitie en politie over de handhaving op overtredingen van (onder meer) corona-
maatregelen?

3. Bent u het eens met de VVD dat de huidige omstandigheden vragen om streng optreden 
en “zero tolerance” in dit soort situaties, waarbij niet meer volstaan wordt met 
waarschuwen? Bent u bereid om dit in het overleg met politie en justitie en bij het 
instrueren van de Boa’s in te brengen?

4. Over welke handhavingscapaciteit beschikt onze gemeente op dit ogenblik, zowel vanuit 
politie als de eigen Boa’s? En op welke momenten is die capaciteit inzetbaar? Is dat 
voldoende?

5. Overweegt u maatregelen om de handhaving te verbeteren, bijvoorbeeld door andere 
prioritering voor de Boa’s of het plaatsen van extra camera’s op strategische locaties 
zoals het station en bij het winkelcentrum Paasbos? Zijn er andere mogelijkheden 
waaraan in dit verband wordt gedacht?

Namens de fractie van de VVD, 
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